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Onderwerp: Concept begroting GR De Waddeneilanden 2021 en Rekening 2019 

Vraag 

De PvdA heeft me gevraagd u de volgende vragen voor te leggen over het voorstel Concept begroting GR De 

Waddeneilanden 2021 en Rekening 2019. 

 

In de Rekening 2019 is te lezen dat Texel aan een flink aantal projecten niet meedoet. In de 

Kostenverdeelstaat zijn de kosten daarom verdeeld over 2 kolommen. De kolom vijf eilanden en de kolom 

vier eilanden.  

 

Aan de verdeling van de directe projectkosten is te zien dat bijna 40% van deze kosten betrekking heeft op 

projecten waaraan Texel niet meedoet.  

 

Vraag 1: Als dat percentage zo hoog is, waarom worden dan de overige kosten, bijvoorbeeld de 

personeelskosten van secretaris, secretariële ondersteuning en beleidsmedewerkers, allen geheel opgenomen 

in de kolom vijf eilanden? De kosten worden immers voor een groot deel gemaakt voor projecten waaraan 

Texel niet meedoet. 

 

Er is een tijdelijke secretaris-adviseur aangesteld. Deze zal zich onder meer bezig houden met het geven van 

aanbevelingen inzake de in 2020 aan te passen post personeelskosten vijf eilanden.  

 

Vraag 2: Uit welk budget wordt de secretaris-adviseur betaald en is deze persoon echt tijdelijk? Of kan er 

een vaste aanstelling uit voortvloeien? (dit, in verband met betrokkenheid bij het eigen advies, dan) 

 

Om vroegtijdig bij (de ontwikkeling van) beleid betrokken te worden is er binnen het Ministerie van BZK voor 

de Wadden een liaison. In de Jaarrekening 2019 staat niets over contacten met deze liaison.  

 

Vraag 3: Heeft het Algemeen Bestuur van het samenwerkingsverband het gevoel tijdig betrokken te worden 

bij beleid dat in Den Haag wordt gemaakt?  

Antwoord 

Vraag 1:  

In de herbezinning over de toekomst van het waddenkantoor zal Texel het oorspronkelijke doel, coördinatie 

van beleid (opgezet door provincies, rijk en Europa) hernieuwd onder de aandacht brengen. De formatie zal 

daarop ingezet moeten worden. Wij zijn van mening dat projecten en gemeentelijk beleid alleen door 

deelnemers betaald moeten worden, die daaraan deelnemen. Dat zijn minimaal 2 deelnemers, maximaal 5.  

  

Vraag 2:  

Er is op het Waddenkantoor vacatureruimte. Daardoor worden niet alle taken opgepakt. De tijdelijk 

secretaris-adviseur is aangetrokken binnen de ontstane vacatureruimte. 

De tijdelijk secretaris-adviseur  komt met een advies over de personele bezetting van het Waddenkantoor, 

waarna het DB er een besluit over zal nemen. Uitgangspunt zijn de huidige formatie en bezetting, zoals 

aangegeven onder 1. 

  



Vraag 3:  

Hoewel er altijd ruimte is voor verbetering, moet gezegd dat de Waddenvraagstukken op meer structurele 

basis besproken zijn met de liason vanaf eind 2018. De liason heeft bv een grote rol gespeeld in de BTW-

kwestie voor de Waddenveren. 

Voor 2020 is een terugkerend ambtelijk overleg met de liason gepland en zal deze voortaan opwachting 

maken op de Waddentweedaagse met de raad. 

 


